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Närvarande 

Ordförande Karin Ernlund (C)  

Vice ordf. Salar Rashid (S) 

Ledamöterna Andrea Hedin (M) 

Johan Paccamonti (M) 

Jennyfer Redin (M) (Skype) 

Tom Hedrup (M) (Skype) 

Peter Öberg (L) 

Magnus Runsten (MP) 

Andrea Törnestam (S) (Skype) 

Erik Persson (S) (Skype) 

Rashid Mohammed (V) 

    Martin Westmont (SD) (Skype) 

Tjänstg. Ers. Anna Lundgren (V) (Skype) för Frida Mörtlund (V) 

Ersättarna  Börje Häggman (M) (Skype) 

Arslan Bicen (M) (Skype) 

Adam Danieli (M) (Skype) 

Johan Hjelm (L) (Skype) 

Mathias Mellgren Helge (C) (Skype) 

Ofelia Namazova Venneman (KD) (Skype) 

Alma Carlsson (S) (Skype) 

Marie Jokio (S) (Skype) 

Mattias Mårdenfjord (SD) (Skype) 

Farida al-Abani (Fi)  

 

Förhinder hade anmälts av ledamoten Frida Mörtlund (V), samt ersättarna 

Tiemon Okojevoh (MP) och Anders Eriksson (S). 

Föredragande vid sammanträdet var förvaltningschef Karina Uddén. 

Närvarande tjänstemän i övrigt var Amanda Broman och Anna Saldeen 

Jonsson (Skype). Närvarade gjorde även borgarrådssekreterare Gabriel 

Bergin. 
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§ 1 

Sammanträdets öppnande och godkännande av 

föredragningslista 

Ordföranden Karin Ernlund (C) öppnade sammanträdet. 

Föredragningslistan godkändes. 

 

§ 2  

Val av protokolljusterare och tid för justering av protokollet 

Ordföranden Karin Ernlund (C) och vice ordföranden Salar Rashid 

(S) fick i uppdrag att justera dagens protokoll. Protokollet ska 

justeras måndagen den 26 oktober 2020. 

 

§ 3 

Beslut om närvarorätt för personalföreträdare 

Inga personalföreträdare närvarade vid nämndens sammanträde. 
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§ 4 

Yttrande över remiss av ”Utredningen om planering och 

dimensionering av komvux och gymnasieskola (SOU 2020:33)” 

AMN 2020-0653-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen.  

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet Utredning om planering 

och dimensionering av komvux och gymnasieskola (SOU 2020:33) 

till arbetsmarknadsnämnden för yttrande. 

 

Utredningen tillsattes 2018 med uppdraget att lämna förslag i syfte 

att trygga den regionala och nationella kompetensförsörjningen, 

effektivisera resursutnyttjandet och förbättra individens tillgång till 

ett allsidigt och brett utbud av utbildning. I uppdraget ingick även 

att se över ansvarsfördelningen mellan stat, kommun och andra 

aktörer som är involverade i eller påverkas av hur utbudet av 

gymnasial yrkesutbildning planeras och dimensioneras. 

 

Utredningen omfattar yrkesutbildning på gymnasial nivå både inom 

gymnasieskolan och inom den kommunala vuxenutbildningen. 

Arbetsmarknadsförvaltningen fokuserar i detta ärende endast på de 

förslag som rör den kommunala vuxenutbildningen.  

 

Utredningen föreslår en ny modell för planering och dimensionering 

av gymnasial yrkesutbildning som ska genomföras i två steg. I det 

första steget läggs förslag som syftar till att öka samverkan mellan 

kommuner samt ge Skolverket i uppdrag att ta fram regionala 

planeringsunderlag som ska stödja kommunerna i arbetet. I det 

andra steget föreslår utredningen att det statliga inflytandet över 

dimensionering av yrkesutbildning ska öka genom att Skolverket får 

i uppdrag att fatta beslut om regionala ramar för utbildningsutbudet. 

Utredningen föreslår även att förordningen om regional 

yrkesinriktad vuxenutbildning på sikt ska upphöra att gälla och att 

vissa bestämmelser i denna förordning istället ska skrivas in i 

skollagen. I och med att förordningen ska upphöra att gälla föreslås 

även att statsbidraget för gymnasial yrkesutbildning framöver ska 

ingå i det generella statsbidraget till kommunerna.  
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Arbetsmarknadsförvaltningen instämmer i behovet av att se över 

principerna för planering och dimensionering av utbudet av 

gymnasial yrkesutbildning inom komvux. En ökad regionalisering 

av utbudet av gymnasial yrkesutbildning skulle gynna både 

individer och potentiella arbetsgivare vars efterfrågan på arbetskraft 

och kompetens inte förhåller sig till kommungränserna. 

Arbetsmarknadsförvaltningen anser dock att utredningens förslag 

och dess konsekvenser i vissa delar behöver analyseras ytterligare 

för att det eftersträvade syftet ska uppnås. 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen vill understryka vikten av att 

vuxenutbildningen även framöver är flexibel och snabbt kan 

anpassa utbildningsutbudet efter lokala förutsättningar och behov. 

De regionala ramarna får inte bli för styrande och måste även ta 

hänsyn till individens behov och intressen. 

Arbetsmarknadsförvaltningen anser även att Skolverkets roll i det 

lokala och regionala planeringsarbetet behöver förtydligas då 

myndigheten i dagsläget inte har den regionala förankring som 

utredningen förutsätter skulle behövas för ett sådant uppdrag.  

 

Utredningen har haft i uppdrag att i sina förslag ta hänsyn både till 

individens behov och intressen, samt till arbetsmarknadens 

efterfrågan av kompetens. Arbetsmarknadsförvaltningen lyfter dock 

utmaningen i att utifrån utredningens förslag upprätthålla denna 

balans, då det ofta är obalansen mellan utbud och efterfrågan på 

utbildning som bidrar till brist på utbildad arbetskraft inom vissa 

yrken. Förvaltningen anser inte att utredningen har lyckats klargöra 

hur denna balans ska upprätthållas och vilka perspektiv som ska 

vara styrande när sådana bedömningar görs. Av utredningens 

förslag framgår inte heller hur kostnader ska hanteras som uppstår 

om utbildningsplatser som styrs av Skolverkets ramar inte fylls. 

Utbildningssektorn kan inte ensam rå över potentiella elevers 

sökmönster. Här krävs insatser från bland annat branscher och 

arbetsgivare i syfte att öka attraktiviteten för framför allt bristyrken. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

8 oktober 2020. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 

Ledamoten Rashid Mohammed m.fl. (V) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

Vi anser att utredningens förslag inte kommer att lösa de problem 

som vi ser idag. Enligt Vänsterpartiet beror det på att utredningen 

blundar för de problem som skapats av att marknadsintressen har ett 

allt för stort inflytande över vilka gymnasieskolor och 

vuxenutbildningar som etableras. Att Sverige är det enda land i 

världen som tillåter vinstuttag inom utbildningssektorn är en tydlig 

indikation på att det är ett system med många inbyggda problem.  

Sveriges skolor har blivit en marknad där aktiebolag och kortsiktiga 

riskkapitalister kan göra stora vinster på elever där pengar tas från 

utbildning och flyttas till ägarnas fickor. I svenska skolan har 

riskkapitalister hittat en ändlös pengamaskin, där man kan göra 

vinst på elever och om man sedan vill lägga ned verksamheten så 

står kommunen som garant för att ordna med platser för de elever 

som blir av med sina skolor. Ett nästan vattentätt system som ivrigt 

påhejas av nästan alla partier. Märkligt nog så är stödet för att 

aktiebolag ska göra vinst på välfärdens pengar låg om man frågar 

det svenska folket, detta är dock inget som avskräcker majoriteten. 

Många av de politiker från majoriteten som vi under åren diskuterat 

frågan med i kommunfullmäktige har efter politiken fått fina 

positioner i just de företag som gör vinst på välfärdens pengar. Inte 

konstigt att man vill fortsätta låta dessa företag tjäna pengar på 

välfärden. 

 

Vi anser att flera av de problem som utredningen söker lösningar på 

skulle lösas om utbildningsväsendet var fritt från vinstintressen, det 

skulle skapa en helt annan rådighet över både planeringen och 

dimensioneringen av den kommunala vuxenutbildningen. 

Samhällsnyttan finns ju inte med som en parameter för 

skolföretagens etableringar.  

  

Ett annat problem som utredningen inte lyckas hitta en verklig 

lösning på är yrkesprogrammens brist på intresserade elever. Ända 

sedan 2011 har vi sett ett vikande intresse för gymnasieskolans 

yrkesprogram och stora svårigheter att rekrytera elever till den 

kommunala yrkesvux. Det finns naturligtvis flera orsaker till det, 

men den sak som startade tappet är Björklunds gymnasiereform 

Gy11 som helt slog fel. Yrkesprogrammens status sjönk raskt när de 

inte längre gav högskolebehörighet. Vänsterpartiet anser att både 

yrkesprogram och studieförberedande program ska ge minst 
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grundläggande behörighet till högskolestudier. Att välja ett 

yrkesprogram ska ge goda förutsättningar att antingen gå direkt in i 

arbete efter studierna eller att studera vidare. 

 

En gymnasieexamen är den absolut viktigaste nyckeln till 

arbetsmarknaden och ett vuxenliv med egen försörjning och god 

hälsa. Därför behöver den kommunala vuxenutbildningens och 

gymnasieskolans uppdrag och arbetssätt tydligt utgå från 

målsättningen att alla ska slutföra en gymnasieutbildning eller 

motsvarande.  

Ersättaryttrande 

Ersättaren Farida Al-Abani (Fi) lämnade följande ersättaryttrande. 

Vi anser att utredningens förslag inte kommer att lösa de problem 

som vi ser idag. Enligt Vänsterpartiet beror det på att utredningen 

blundar för de problem som skapats av att marknadsintressen har ett 

allt för stort inflytande över vilka gymnasieskolor och 

vuxenutbildningar som etableras. Att Sverige är det enda land i 

världen som tillåter vinstuttag inom utbildningssektorn är en tydlig 

indikation på att det är ett system med många inbyggda problem.  

Sveriges skolor har blivit en marknad där aktiebolag och kortsiktiga 

riskkapitalister kan göra stora vinster på elever där pengar tas från 

utbildning och flyttas till ägarnas fickor. I svenska skolan har 

riskkapitalister hittat en ändlös pengamaskin, där man kan göra 

vinst på elever och om man sedan vill lägga ned verksamheten så 

står kommunen som garant för att ordna med platser för de elever 

som blir av med sina skolor. Ett nästan vattentätt system som ivrigt 

påhejas av nästan alla partier. Märkligt nog så är stödet för att 

aktiebolag ska göra vinst på välfärdens pengar låg om man frågar 

det svenska folket, detta är dock inget som avskräcker majoriteten. 

Många av de politiker från majoriteten som vi under åren diskuterat 

frågan med i kommunfullmäktige har efter politiken fått fina 

positioner i just de företag som gör vinst på välfärdens pengar. Inte 

konstigt att man vill fortsätta låta dessa företag tjäna pengar på 

välfärden. 

 

Vi anser att flera av de problem som utredningen söker lösningar på 

skulle lösas om utbildningsväsendet var fritt från vinstintressen, det 

skulle skapa en helt annan rådighet över både planeringen och 

dimensioneringen av den kommunala vuxenutbildningen. 

Samhällsnyttan finns ju inte med som en parameter för 

skolföretagens etableringar.  
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Ett annat problem som utredningen inte lyckas hitta en verklig 

lösning på är yrkesprogrammens brist på intresserade elever. Ända 

sedan 2011 har vi sett ett vikande intresse för gymnasieskolans 

yrkesprogram och stora svårigheter att rekrytera elever till den 

kommunala yrkesvux. Det finns naturligtvis flera orsaker till det, 

men den sak som startade tappet är Björklunds gymnasiereform 

Gy11 som helt slog fel. Yrkesprogrammens status sjönk raskt när de 

inte längre gav högskolebehörighet. Vänsterpartiet anser att både 

yrkesprogram och studieförberedande program ska ge minst 

grundläggande behörighet till högskolestudier. Att välja ett 

yrkesprogram ska ge goda förutsättningar att antingen gå direkt in i 

arbete efter studierna eller att studera vidare. 

 

En gymnasieexamen är den absolut viktigaste nyckeln till 

arbetsmarknaden och ett vuxenliv med egen försörjning och god 

hälsa. Därför behöver den kommunala vuxenutbildningens och 

gymnasieskolans uppdrag och arbetssätt tydligt utgå från 

målsättningen att alla ska slutföra en gymnasieutbildning eller 

motsvarande.  
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§ 5 

Yttrande över remiss av ”Stockholms stads program för att 

motverka hemlöshet 2020-2025” 

AMN 2020-0755-1.6 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hänvisa till 

förvaltningens tjänsteutlåtande som sitt yttrande över 

remissen. 

2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart. 

 

Ärendet 

Kommunstyrelsen har remitterat ärendet Stockholms stads program 

för att motverka hemlöshet 2020-2025 till arbetsmarknadsnämnden 

för yttrande. 

 

Stadens program för att motverka hemlöshet har lämnats till 

arbetsmarknadsförvaltningen för yttrande.  

 

Programmet beskriver hur stadens socialtjänst ska arbeta för att 

motverka hemlöshet. Det beskriver vilka insatser och verktyg som 

stadens socialtjänst kan använda för att stötta personer ut ur hemlöshet 

samt förhållningssätt som ska prägla socialtjänstens arbete med att 

motverka hemlöshet. Programmet innehåller sex mål samt tre strategier 

för socialtjänstens arbete med att motverka hemlöshet. 

 

Arbetsmarknadsförvaltningen lyfter fram betydelsen av en trygg 

försörjning och en regelbunden inkomst för möjligheten att få en 

egen bostad. Förvaltningen föreslår att ett tillägg om att integrera 

arbetsmarknadsinsatser i det förebyggande arbetet görs i 

åtgärdslistan kopplad till strategin om Att förebygga hemlöshet. 

Förvaltningen vill lyfta fram betydelsen av samverkan mellan 

stadsdelsförvaltningarna, socialförvaltningen, Jobbtorg Stockholm 

och Arbetsförmedlingen i detta avseende. 

 

Arbetsmarknadsnämnden har ett samordningsansvar för 

stadsdelsnämndernas uppdrag att erbjuda samhällsvägledning för 

nyanlända. Kommunfullmäktige har i budget angett att 

bostadsfrågor ska prioriteras i samhällsvägledningen. Utifrån detta 

samordningsansvar och pågående utvecklingsarbete kan 

arbetsmarknadsförvaltningen bidra i arbetet med programmet. 

Förvaltningen föreslår därför att arbetsmarknadsnämnden läggs till 

som ansvarig part i vissa av de åtgärder som föreslås i programmet.   
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Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

8 oktober 2020. 

Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Salar Rashid m.fl. (S) och ledamoten Rashid 

Mohammed m.fl. (V) lämnade följande särskilda uttalande. 

Varje kommun är enligt lag skyldig att planera för 

bostadsförsörjningen i syfte att alla kommunens invånare ska ha en 

god bostad något som allt fler kommuner idag inte lever upp till. 

Det är vidare stadens ansvar att tillgodose behovet av bostäder i 

kommunen, inte socialtjänstens. Därför anser vi att ett program mot 

hemlöshet ska ha som mål att utrota hemlösheten för att leva upp till 

gällande lagstiftning och målen i Agenda 2030. Programmet med 

tillhörande handlingsplan bör ligga på kommunstyrelsen där 

socialnämnden är en part precis som stadsdelsnämnderna, 

exploateringsnämnden, SHIS bostäder, allmännyttan med flera är 

egna partner där alla tar ansvar för sin del.  

 

Förra mandatperioden ledde vi arbetet mot att minska hemlösheten 

bland äldre i staden, något som gav effekt redan första året och som 

detta program också kan lära av. För att lyckas med arbetet mot 

hemlöshet krävs både förebyggande arbete, akuta insatser samt en 

långsiktig plan för att det ska finnas tillräckligt många lägenheter i 

staden till en hyra som de som efterfrågar dessa har råd med. Det 

håller inte att socialnämnden har ett väl fungerande arbete på 

Enheten för hemlösa med de allra mest utsatta samtidigt som 

majoriteten säljer ut lägenheter med rimliga hyror. I år har inte 

behovet av försöks och träningslägenheter kunnat tillgodoses på 

grund av avsaknad av bostäder med rimliga hyror och endast 31/100 

genomgångsbostäder har förmedlats till hemlösa barnfamiljer.  

 

Vi vill se krafttag mot en av stadens absolut största utmaningar, 

hemlösheten. En del av förslagen som finns med i programmet är 

bra, inte minst att hemlöshetsarbetet ska utgå från evidens med 

Bostad först och barnens behov i centrum, men detta nya program 

innebär inte mycket nytt mot tidigare. I ett hemlöshetsprogram 

behövs också ett arbetssätt för alla de stockholmare som idag 

befinner sig i strukturell hemlöshet utan sociala problem. Detta är 

en grupp som kommer växa kraftigt kommande år då många väntas 

flytta från SHIS bestånd och som är osynliga i den här rapporten.  
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Frågan om strukturell hemlöshet handlar om en grundläggande rätt 

till ett tryggt hem som är anpassat efter varje människas behov och 

förutsättningar. Rätten till bostad är så fundamental att det påtalas i 

Sveriges grundlag och som en av de mänskliga rättigheterna enligt 

Förenta nationerna (FN). Vi anser att det är en självklarhet att sträva 

mot att förverkliga rätten till ett tryggt och bra boende för alla. 

Staden bör därför ansluta sig till det globala FN-initiativet The Shift 

och verka för en inriktning där bostad ses som en rättighet och 

utförsäljning av allmännyttan förkastas. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Martin Westmont (SD) lämnade följande särskilda 

uttalande. 

Trots att det i det antagna programmet för att motverka hemlöshet 

finns ett tydligt mål om att antalet hemlösa i Stockholms stad ska 

minska så ligger antalet kvar på en konstant nivå. Antalet kvinnor 

som lever i hemlöshet ökar, vilket är en oroande utveckling. Som 

kvinna är du extra utsatt av att leva utan ett fast boende. Vi anser att 

arbetet mot hemlöshet ska vara i ständig utveckling, och vill 

understryka att mer måste göras för att målen i programmet ska 

uppnås. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Farida Al-Abani (Fi) lämnade följande ersättaryttrande. 

Varje kommun är enligt lag skyldig att planera för 

bostadsförsörjningen i syfte att alla kommunens invånare ska ha en 

god bostad något som allt fler kommuner idag inte lever upp till. 

Det är vidare stadens ansvar att tillgodose behovet av bostäder i 

kommunen, inte socialtjänstens. Därför anser vi att ett program mot 

hemlöshet ska ha som mål att utrota hemlösheten för att leva upp till 

gällande lagstiftning och målen i Agenda 2030. Programmet med 

tillhörande handlingsplan bör ligga på kommunstyrelsen där 

socialnämnden är en part precis som stadsdelsnämnderna, 

exploateringsnämnden, SHIS bostäder, allmännyttan med flera är 

egna partner där alla tar ansvar för sin del.  

 

Förra mandatperioden ledde vi arbetet mot att minska hemlösheten 

bland äldre i staden, något som gav effekt redan första året och som 

detta program också kan lära av. För att lyckas med arbetet mot 

hemlöshet krävs både förebyggande arbete, akuta insatser samt en 

långsiktig plan för att det ska finnas tillräckligt många lägenheter i 

staden till en hyra som de som efterfrågar dessa har råd med. Det 
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håller inte att socialnämnden har ett väl fungerande arbete på 

Enheten för hemlösa med de allra mest utsatta samtidigt som 

majoriteten säljer ut lägenheter med rimliga hyror. I år har inte 

behovet av försöks och träningslägenheter kunnat tillgodoses på 

grund av avsaknad av bostäder med rimliga hyror och endast 31/100 

genomgångsbostäder har förmedlats till hemlösa barnfamiljer.  

 

Vi vill se krafttag mot en av stadens absolut största utmaningar, 

hemlösheten. En del av förslagen som finns med i programmet är 

bra, inte minst att hemlöshetsarbetet ska utgå från evidens med 

Bostad först och barnens behov i centrum, men detta nya program 

innebär inte mycket nytt mot tidigare. I ett hemlöshetsprogram 

behövs också ett arbetssätt för alla de stockholmare som idag 

befinner sig i strukturell hemlöshet utan sociala problem. Detta är 

en grupp som kommer växa kraftigt kommande år då många väntas 

flytta från SHIS bestånd och som är osynliga i den här rapporten.  

 

Frågan om strukturell hemlöshet handlar om en grundläggande rätt 

till ett tryggt hem som är anpassat efter varje människas behov och 

förutsättningar. Rätten till bostad är så fundamental att det påtalas i 

Sveriges grundlag och som en av de mänskliga rättigheterna enligt 

Förenta nationerna (FN). Vi anser att det är en självklarhet att sträva 

mot att förverkliga rätten till ett tryggt och bra boende för alla. 

Staden bör därför ansluta sig till det globala FN-initiativet The Shift 

och verka för en inriktning där bostad ses som en rättighet och 

utförsäljning av allmännyttan förkastas. 
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§ 6 

Arbetsmarknadsförvaltningens uppföljning av verksamhet och 

avtal inom kommunal vuxenutbildning 

AMN 2020-0623-1.3 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna rapporten 

som redovisning av uppdrag i Stockholms stads budget 

2020. 

 

Ärendet 

Under 2019 genomförde arbetsmarknadsnämnden en ny 

upphandling av vuxenutbildning. Upphandlingen genomfördes med 

målsättningen att fler stockholmare fullföljer sin utbildning och får 

en hållbar etablering på arbetsmarknaden. I samband med 

upphandlingen konstaterades behov av att utveckla och stärka 

uppföljningen. Arbetsmarknadsnämnden fick också i budget 2020 i 

uppdrag att stärka verksamhets- och avtalsuppföljningen inom 

vuxenutbildningen i syfte att säkerställa hög kvalitet.  

 

Mot bakgrund av detta har förvaltningen utarbetat nya strukturerade 

och mer systematiska arbetssätt och rutiner för uppföljningsarbetet. 

 

Införandet av en förstärkt verksamhets- och avtalsuppföljning 

kommer att ske parallellt med att de nya avtalen för komvux börjar 

gälla. Det införs i ett första steg som ett pilotprojekt på fyra 

avtalsområden som berör sex leverantörer. Detta genomförs under 

hösten 2020 och kommer att utvärderas. 

 

Syftet med förändrade arbetssätt är att säkerställa en likvärdig 

utbildning av god kvalitet samt att säkerställa att utbildningen 

uppfyller de krav som formulerats i avtal mellan 

arbetsmarknadsnämnden och upphandlade utbildningsanordnare.   

 

Uppföljningsmodellen kännetecknas av tre bärande principer; 

granskning av regelefterlevnad, likvärdig och effektiv uppföljning 

samt som en del av huvudmannens systematiska kvalitetsarbete. 

Uppföljningen omfattar samtliga anordnare såväl externa och egen 

regi. 

 

Uppföljningen kommer att genomföras på leverantörsnivå och på 

enhetsnivå. På leverantörsnivå görs avtalsuppföljning utifrån ett 

antal områden och krav i ramavtalet för upphandling av 

vuxenutbildning. På enhetsnivå görs uppföljning av verksamheten 

utifrån obligatoriska krav inom avtalsområdet och av nio 



 Protokoll AMN 2020-10-20 

Sida 13 (16)  

 

 

 

 

 

kvalitetsområden som förvaltningen definierat. Uppföljningen 

kommer att bestå av anmälda och oanmälda besök. 

Vid uppföljningen kommer förvaltningen att bedöma om brister 

föreligger och i så fall påtala dessa för leverantören och i 

förekommande fall vidta påföljder. Kontroll av åtgärder kommer att 

göras och ytterligare sanktioner utfärdas om leverantör inte åtgärdat 

bristen enligt plan. Arbetsmarknadsnämnden har tolkningsföreträde 

i frågan om huruvida brist föreligger eller inte. 

 

Resultat från uppföljningar och åtgärder vid brister dokumenteras i 

upphandlingssystemet Kommers.  

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

8 oktober 2020. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§ 7 

Månadsrapport för september 2020 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkände månadsrapporten och 

beslutade att lägga den till handlingarna 
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§ 8 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 22 september 

2020, justerat den 25 september 2020. 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 

14 oktober 2020, justeras den 2 december 2020. 

c) Beslut fattade av tjänsteman enligt delegation inom området 

ekonomi/upphandling med dnr AMN 2019-0239, AMN 

2020-0828, AMN 2020-0881, AMN 2020-0886, AMN 

2020-0893, AMN 2020-0896, AMN 2020-0898, AMN 

2020-0900, AMN 2020-0902, AMN 2020-0904, AMN 

2020-0907, AMN 2020-0909, AMN 2020-0912, AMN 

2020-0763, AMN 2020-0764, inom området kommunal 

vuxenutbildning med dnr 2020-0862, samt inom området 

allmänna ärenden med dnr AMN 2020-0646, AMN 2020-

0835, AMN 2020-0767. 

d) Inkomna och upprättade ärenden samt handlingar till och med 

den 2 oktober 2020. 

e) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 15 oktober 

2020 justerat den 16 oktober 2020. 

 

§ 9 

Nämndens frågor 

En skrivelse angående Att uppdatera nämndens pris överlämnades 

från ordförande Karin Ernlund (C), ledamoten Andrea Hedin m.fl. 

(M), ledamoten Peter Öberg (L), ledamoten Magnus Runsten (MP), 

ersättaren Ofelia Namazova Venneman (KD), vice ordförande Salar 

Rashid m.fl. (S), ledamoten Rashid Mohammed m.fl. (V) och 

ersättaren Farida Al-Abani (Fi) till nämnden för beredning. 

 

En skrivelse angående Insatser för att möta den ökande 

arbetslösheten överlämnades från vice ordförande Salar Rashid 

m.fl. (S) till nämnden för beredning. 
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§ 10 

Förvaltningsinformation 

Förvaltningschef Karina Uddén lämnade följande information. 

 

Förvaltningschefen informerade om att nämnden beviljats medel 

från Länsstyrelsen  (§ 37) för följande projekt: 

• Metodutveckling övergång från gymnasium till 

vuxenutbildning. Utbildningsförvaltningen samverkanspart 

• Färdighetsprogrammet. Huddinge, Upplands-Väsby, 

Botkyrka, Nya kompisbyrån och Ensamkommandes förbund 

samverkansparter.  

• Steget tillsammans. Sundbyberg, Danderyd, Lidingö och 

Nema Problema är samverkansparter 

• Samverkansmodell digitala kurser i samhällsorientering med 

nationellt intag (förstudie). Göteborgs stad, Länsstyrelsen i 

Skåne och Ludvika kommun är samverkansparter 

Arbetsmarknadsnämnden är, genom Jobbtorg Kista, samverkanspart 

i projektet Kvinnokraft (Spånga/Tensta SDF) som beviljats 

förlängning av Länsstyrelsen. 

En ansökan till Europeiska Socialfonden för projektet Utvecklat 

stöd för Unga har lämnats in. Beslut av Strukturfondspartnerskapet 

väntas i mitten av december.  

 

______________________ 

 


